

Integrated Management System Policy

As a leader active company and reliable partner in the environmental solutions sector, we stand by our global challenges and responsibilities. It is our mission to develop leading-edge and future-ready solutions for our customers to meet their environmental endeavors. Our core processes of developing, executing, and servicing various environmental solutions for a variety of industrial applications, therefore Environmental Horizon Company (hereinafter referred as "EH") is committed to continually improving Quality, Health, Safety and environmental (QHSE") performance whilst consistently meeting our customers' requirements as to the quality of service, consulting, and support in the supply of innovative solution in the environmental sectors.

EH aligns processes to achieve compliance with these commitments by implementing and maintaining an Integrated Management System (IMS), forming an integral part of the company's business strategy, and designed to meet the requirements of ISO 9001:2015, ISO 14001:2015 and ISO 45001:2018.

EH is committed to:

- Conducting business in such a manner that ensures compliance with all applicable statutory, legal, and regulatory requirements, through a program of continual improvement.
- Effectively fulfil the requirements of our customers, partners, and other interested parties as well as externally and internally binding obligations in our processes .
- Improve our employees' performance by adequate training, promoting QHSE and providing a contemporary, safe, and secure workplace.
- Identify hazards, evaluate risks, and mitigate their impacts. Provides a uniform process to identify, measure, manage, mitigate, and report on key business risks and opportunities.
- Implement sound and optimized waste management solutions at our landfill to conserve natural resources, promote recycling and minimize adverse environmental impacts.
- Use top-quality materials and operate with a commitment to quality leadership to supply sophisticated and high-quality services to our customers .
- Develop and maintain rigorous and effective crisis management and emergency response system to respond to incidents and/or emergency situations at our facilities and throughout our supply chain.
- Continually improve our IMS system and performance by setting concrete targets, providing adequate resources, and routinely measuring and monitoring our IMS performance.
- Involving and consulting with employees on matters affecting their health and safety and the environment at business unit and site level and co-ordinate the implementation of significant recommendations arising from safety monitoring, employee consultation and risk assessment programs.
- Ensuring all employees are made aware of and understand the IMS policy, procedures and supporting documentation, through training and provision of information.
- Document, implement, maintain our IMS and to be regularly audited.

Ensure this policy is publicly available to all interested parties and is reviewed periodically to take account of applicable local, statutory, regulatory and customer requirements and any changes in work activity.

Amin Mohammed Ali
Chief Executive Officer (CEO)

سياسة نظام الإدارة المتكامل

بصفتنا شركة رائدة وشريكًا موثوقًا به في قطاع الحلول البيئية، فإننا نقف إلى جانب تحدياتنا ومسؤولياتنا العالمية. تتمثل مهمتنا في تطوير حلول رائدة وجاهزة للمستقبل لعملائنا لتلبية مساعيهم البيئية. تتمثل عملياتنا الأساسية في تطوير و تنفيذ و تقديم حلول بيئية مختلفة لمجموعة متنوعة من المجالات الصناعية، لذلك تلتزم شركة آفاق البيئة بتحسين الجودة و السلامة و الصحة المهنية و الأداء البيئي بصفة مستمرة مع تلبية متطلبات عملائنا باستمرار فيما يتعلق بجودة الخدمة و الاستشارات و الدعم في توفير حلول مبتكرة في القطاعات البيئية.

تقوم شركة الآفاق البيئية بتطبيق الاجراءات لتحقيق الامتثال لهذه الالتزامات من خلال تطوير و الحفاظ على نظام إدارة متكامل، و الذي يشكل جزءًا لا يتجزأ من استراتيجية عمل الشركة و مصممًا وفقًا لمتطلبات أيزو 9001 نسخة 2015، أيزو 14001 نسخة 2015 و أيزو 45001 نسخة 2018 .

و عليه تلتزم شركة آفاق البيئية:

- القيام بالمهام و الأعمال على نحو يكفل الامتثال لجميع المتطلبات القانونية و التنظيمية السارية، و ذلك من خلال برنامج للتحسين المستمر.
- الوفاء بمتطلبات عملائنا و شركائنا و الأطراف المعنية الأخرى و كذلك الالتزامات الملزمة خارجيًا و داخليًا في عملياتنا.
- تحسين أداء موظفينا من خلال التدريب المناسب و تعزيز السلامة و الصحة المهنية في مواقع العمل و توفير مكان عمل عصري و آمن.
- تحديد المخاطر و تقييم المخاطر و تخفيف آثارها. يوفر عملية موحدة لتحديد و قياس و إدارة و تخفيف و الإبلاغ عن المخاطر و فرص الأعمال الرئيسية.
- تنفيذ حلول آمنة و مثلى لإدارة النفايات في مرادم الشركة للحفاظ على الموارد الطبيعية، وتعزيز إعادة التدوير و تقليل الآثار البيئية الضارة.
- استخدام مواد عالية الجودة و الالتزام بمبادئ القيادة في جودة العمل من أجل توفير خدمات متطورة وعالية الجودة لعملائنا.
- تطوير و الحفاظ على نظام فعال لإدارة الأزمات و حالات الطوارئ للاستجابة للحوادث و/أو حالات الطوارئ في مرافقنا وفي جميع مراحل الخدمات.
- التحسين المستمر لأداء نظام الإدارة المتكامل عبر تحديد أهداف ملموسة، توفير الموارد الكافية، قياس و رصد أداء النظام بصورة روتينية.
- إشراك الموظفين و التشاور معهم بشأن المسائل التي تؤثر على صحتهم و سلامتهم و البيئة المحيطة على مستوى الأنشطة و مواقع العمل، التنسيق لتنفيذ التوصيات الهامة الناشئة عن حملات تفتيش السلامة، استشارة الموظفين، و برامج تقييم المخاطر.
- توعية جميع الموظفين بسياسة نظام الإدارة المتكامل و إجراءاته و الوثائق الداعمة له وفهمها، من خلال التدريب و توفير المعلومات.
- توثيق نظام الإدارة المتكامل الخاص بالشركة و تنفيذه و مراجعته بانتظام.

إتاحة هذه السياسة لجميع الأطراف المعنية و مراجعتها بصفة دورية لمراعاة المتطلبات المحلية والقانونية والتنظيمية والمتطلبات المتعلقة بالعملاء وأي تغييرات تطرأ على نشاط العمل .

أمين محمد علي
الرئيس التنفيذي